

C.V السيرة الذاتية

الاسم الرباعي واللقب : سعد ضاري هامل علي الدلفي.

الجنسية : عراقي

محل وتاريخ الولادة : بغداد – 1983/2/27.

الجنس : ذكر

الحالة الإجتماعية : متزوج.

المهنة (الوظيفة) : أستاذ جامعي (تدريسي).

الشهادة الحاصل عليها : الدكتوراه (التربية البدنية وعلوم الرياضة).

اللقب العلمي : مدرس.

تاريخ التعيين (الأمر الجامعي) : 2011/12/25.

مكان العمل : جامعة واسط – كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة.

اللغات التي يجيدها : اللغة العربية ، اللغة الانكليزية " بطلاقة " .

عنوان البريد الالكتروني : sdhari@uowasit.edu.iq

رقم الموبايل : 07713269700

المناصب الإدارية

- مقرر فرع الألعاب الفردية في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2012، 2013، 2014، 2015.
- مسؤول شعبة الحاسبات في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط للأعوام 2012، 2013.



الشهادات والألقاب العلمية

- شهادة الدكتوراه في التربية البدنية وعلوم الرياضة من جامعة بغداد / 2021.
- شهادة الماجستير في التربية البدنية وعلوم الرياضة من جامعة دلهي / الهند عام 2010.
- شهادة البكالوريوس في التربية الرياضية من جامعة بغداد عام 2005.
- اللقب العلمي (مدرس) بتاريخ 2016/6/12.
- اللقب العلمي (مدرس مساعد) بتاريخ 2011/12/25.

كتب الشكر والتقدير

- العديد من كتب الشكر من معالي وزير التعليم العالي والبحث العلمي.
- رئيس جامعة واسط بتاريخ 2013/9/1.
- رئيس جامعة واسط بتاريخ 2018/2/5.
- مساعد رئيس الجامعة للشؤون الإدارية بتاريخ 2017/11/13.
- رئيس قسم النشاطات الطلابية / جامعة واسط بتاريخ 2017/12/21.
- عميد كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة بتاريخ 2015/4/21.
- عميد كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة بتاريخ 2014/2/24.
- عميد كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة بتاريخ 2013/5/28.
- عميد كلية الحاسوب والرياضيات بتاريخ 2015/4/23.
- رئيس مجلس محافظة واسط بتاريخ 2018/1/25.

المشاركات الرياضية

- فائز بالمركز الاول ببطولة جامعة بغداد بكرة اليد مع فريق كلية التربية الرياضية / جامعة بغداد 2003.
- تم استدعائي لتمثيل المنتخب الوطني العراقي بكرة اليد للشباب تحت سن 21 سنة.
- لاعب نادي الشرطة اليمني بكرة اليد عام 2006.
- فائز بالمركز الثاني (لاعباً) بكرة اليد في بطولة انتر مورال في الهند عام 2009.
- فائز بالمركز الاول (لاعباً) بكرة القدم في بطولة انتر مورال في الهند عام 2009.
- حاصل على جائزة افضل لاعب والاكثر انضباطاً في بطولة انتر مورال في الهند عام 2009.
- فائز بالمركز الثالث بكرة القدم في بطولة جامعة (I.I.T) مع فريق (I.G.I.P.E.S.S) في الهند عام 2010.
- فائز بالمركز الثاني بكرة القدم (الصالات) في بطولة جامعة (I.I.T) مع فريق (I.G.I.P.E.S.S) في الهند عام 2010.
- فائز بالمركز الثاني في بطولة انتر هاوس بكرة القدم في الهند عام 2010.

اللجان المشارك بها

- لجنة اختبارات القبول المباشر لطلبة كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط منذ عام 2012 حتى الوقت الحالي.
- لجنة اجراء اختبارات القبول على الطلبة المقبولين ضمن قناة المعلمين المجازين دراسياً عام 2013.
- لجنة الكتب المنهجية عام 2015.
- لجنة شراء الكتب المصدرية عام 2014.

- الاشراف على طلبة المرحلة الرابعة ضمن خطة بحوث التخرج منذ عام 2012 حتى الوقت الحالي.
- لجنة مناقشة مشاريع بحوث التخرج لطلبة المرحلة الرابعة منذ عام 2012 حتى الوقت الحالي.
- لجنة انضباط الطلبة عام 2013.
- لجنة غيابات الطلبة عام 2013.
- لجنة سير عمل مشروع الدائرة التلفزيونية المغلقة في جامعة واسط عام 2013.
- لجنة صرف المتعلقات المالية لشعبة الحسابات في كلية التربية البدنة وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2013.
- لجنة صرف رواتب طلبة البعثات الدراسية والمبتعثين من اللجنة العليا لتطوير التعليم العالي من قبل دولة رئيس الوزراء.
- لجنة استقبال الوفود القادمين لبطولة جامعة واسط لألعاب المضرب عام 2013.
- لجنة إعادة تأهيل الكافيتريا الخاصة بكلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط.
- لجنة مطابقة المواصفات للمشتريات الخاصة بكلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2013.
- لجنة فحص واستلام أجهزة الحاسوب والاستتساخ في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2014.
- لجنة فحص الحاسبات المعادة الى المخازن في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط.
- لجنة الامتحانات النهائية في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط للاعوام 2012، 2013، 2014، 2015.
- لجنة تصحيح دفتر مادة كرة اليد للطلاب عام 2015.

- لجنة حفظ سجل الاساس الالكتروني للدراسات الاولية والعليا في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2014.
- لجنة تدقيق الماسترشيت النهائي لطلبة كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2014.
- لجنة اكمال الماسترشيت الالكتروني لكافة المراحل الدراسية لكلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط عام 2013.
- لجنة تحويل الماسترشيت من الورق الى الالكتروني عام 2015.
- لجنة تنفيذ قرار (379) لسنة 2013، عام 2013.
- لجنة متابعة تنفيذ منهاج مفردات مادة اللغة الانكليزية في الكلية بتاريخ 2018/3/14.
- لجنة متابعة تنفيذ منهاج ومفردات مادة اللغة الحاسوب في الكلية بتاريخ 2018/4/11.
- لجنة الامتحانات النهائية (الدراسات العليا) في كلية التربية البدنية وعلوم الرياضة / جامعة واسط.
- لجنة السمينار لطلبة الدراسات العليا (الماجستير).

المواد الدراسية التي قام بتدريسها

- مادة كرة اليد للدراسات الاولية (جميع المراحل).
- مادة اللغة الانكليزية للدراسات الاولية (المرحلة الاولى) عام 2012 ، 2013 ، 2014 وسنة 2017 حتى الوقت الحالي.
- مادة الحاسوب للدراسات الاولية (المرحلة الاولى والمرحلة الرابعة) عام 2012 ، 2013.
- مادة الملاكمة للدراسات الاولية (المرحلة الثانية) عام 2012.
- مادة الاختبار والقياس والتقويم في المجال الرياضي (المرحلة الثانية).

المشاركات العلمية

- شارك في المؤتمر الوطني في دور الانشطة الرياضية على التطور العام للشخصية المقام في الهند / دلهي بتاريخ 2010/3/12.
- شارك في مؤتمر قمة الرياضة العالمية بندوة المؤتمر الدولي للإدارة الرياضية المقام في الهند / دلهي بتاريخ 2009/12/16-15.
- شارك في دورة خاصة للعناية والتأهيل الطبي للرياضيين المصابين والمقام في الهند للفترة من 2009/10/2 الى 2009/10/17.
- دورة طرائق التدريس من جامعة واسط عام 2013.
- المكتبة الافتراضية الالكترونية العراقية.
- كفاءة اللغة الانكليزية من جامعة واسط عام 2018.
- كفاءة اللغة الانكليزية من جامعة بغداد عام 2005.
- كفاءة الحاسوب من جامعة واسط عام 2018.
- كفاءة الحاسوب من جامعة بغداد عام 2005.
- دورة الاصابات الرياضية والتأهيل البدني في جامعة واسط عام 2017.

المشاركات الأخرى

- حاصل على شهادة للتكلم باللغة الانكليزية للمستوى (2A) من المدرسة الدولية للغات (INLINGUA) في الهند عام 2008.

C.V

Name: Saad Dhari Hamil Ali Aldalfy.

Nationality: Iraq

Place and date of birth: Baghdad - 27/2/1983.

Gender: Male

Marital status: Married.

Profession: University Lecturer.

Scientific Certificate: Ph.D in (Physical Education and Sports Science).

Academic title: Teacher.

Date of work (university letter): 25/12/2011.

Place of work: Wasit University - College of Physical Education and Sports Sciences.

Languages Known: Arabic and English.

E-mail ID: sdhari@uowasit.edu.iq

Mobile number: +964-7713269700



POSITIONS

- HoD Asst of the Individual Games Branch in the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2012, 2013, 2014, 2015.
- Director of the Computer Department in the Faculty of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University for the years 2012, 2013.

CERTIFICATES AND SCIENTIFIC TITLES

- Ph.D degree in physical education and sports sciences - Baghdad University in 2021.
- Master's degree from Indira Gandhi Institute of physical education and sports sciences - Delhi University / India in 2010.
- Bachelor degree from College of Physical Education - Baghdad University in 2005.
- Scientific title (teacher) on 12/6/2016.
- Academic title (Assistant Lecturer) on 25/12/2011.

THANKING AND APPRECIATION LETTERS

- Minister of Higher Education and Scientific Research.
President of Wasit University on 1/9/2013.
- President of Wasit University on 5/2/2018.
- Vice counselor for Administrative Affairs on 13/11/2017.
- Head of the Department of Student Activities / Wasit University on 21/12/2017.
- Dean of the college of Physical Education and Sport Sciences on 21/4/2015.
- Dean of the college of Physical Education and Sports Sciences on 24/2/2014.
- Dean of the college of Physical Education and Sports Sciences on 28/5/2013.
- Dean of the college of Computer and Mathematics on 23/4/2015.
- Chairman of Wasit Governorate Council on 25/1/2018.

SPORTS PARTICIPATED

- Won 1st place in the University of Baghdad of handball championship with the college team of Physical Education / University of Baghdad 2003.
- Selected to represent the international Iraqi team of handball under the age of 21 years.
- Player of Al-Shurta Club of handball in Yemen in 2006.
- Won 2nd place (as player) in handball in Intra Moral Competition in India 2009.
- Won 1st place (as player) in football in Intra Moral Competition in India 2009.
- Won a special ward “the most disciplined and fair play player” in Intra Moral Competition in India 2009.
- Won 3rd place in football in (I.I.T) competition with college team (I.G.I.P.E.S.S) in India 2010.
- Won 2nd place in football (Five players) in (I.I.T) competition with college team (I.G.I.P.E.S.S) in India 2010.
- Won 2nd place in football in Inter house competition in India 2010.

COMMITTEES INVOLVED

- Committee entrance Test for students of the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University since 2012 until now.
- Committee to conduct entrance test for students who admitted within the channel of teachers 2013.
- Committee of purchasing the syllabus books 2015.

- Committee of purchasing the bibliographic books in 2014.
- Supervising the students of the fourth stage within the graduate research plan since 2012 until now.
- Committee to discuss graduate research projects for students of the fourth stage since 2012 until now.
- Student Discipline Committee in 2013.
- Students Absence Committee in 2013.
- Committee of work of the CCTV project at Wasit University in 2013.
- Committee for the disbursement of financial assets of the Division of Accounts in the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2013.
- Committee for the disbursement of salaries of students of scholarships and scholarships from the Higher Committee for the Development of Higher Education by the Prime Minister.
- Reception Committee for the coming delegations to the Wasit University Tennis Championship in 2013.
- Committee of the cafeteria rebuilding in the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University.
- Committee for meeting the specifications of the purchases of the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2013.
- Committee for the examination and receipt of computers and reproduction in the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2014.
- Committee to examine the computers returned to the stores in the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University.

- The final exams committee at the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University for the years 2012, 2013, 2014 and 2015.
- Committee for the correction of the handball papers for students in 2015.
- Committee for keeping the record of the electronic foundation for preliminary and higher studies in the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2014.
- The final examination Master sheet committee for students of the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2014.
- Committee for the completion of electronic Masters for all stages of the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University in 2013.
- Committee for the update the master sheet form paper to electronic in 2015.
- Committee for the implementation of resolution (379) for the year 2013, 2013.
- Committee to follow up the implementation of the syllabus of the English language subject at the College on 14/3/2018.
- Follow-up Committee for the implementation of the syllabus of computer subject at the college on 11/4/2018.
- The final exams committee (Higher Study) at the college of Physical Education and Sports Sciences / Wasit University
- Seminar committee member for higher study (Master Degree Students)

SUBJECTS TEACHES

- Handball for preliminary studies (all stages).
- English Language for Preliminary Studies (Phase I) 2012, 2013, 2014 and 2017.

- Computer material for preliminary studies (Phase I and Phase IV) in 2012, 2013.
- Boxing material for preliminary studies (Phase II) in 2012.
- Test, Measurement and Evaluation in sports field (Phase II) .

SCIENTIFIC CONFERENCES AND COURSES PARTICIPATED

- Participated in the National Conference in the role of sports activities on the development of the personality in India / Delhi on 12/3/2010.
- Participated in the World Sports Summit at the International Conference on Sports Management held in India / Delhi on 15-16 / 12/2009.
- Participated in a special course for medical care and rehabilitation of athletes injured in India for the period from 2/10/2009 to 17/10/2009.
- Course of teaching methods from Wasit University in 2013.
- Iraqi Virtual Library.
- English language proficiency from Wasit University in 2018.
- English language proficiency from Baghdad University in 2005.
- Computer efficiency from Wasit University in 2018.
- Computer proficiency from Baghdad University in 2005.
- Course of sports injuries and physical rehabilitation at the University of Wasit in 2017.

OTHER POSTS

- hold an English Language Certificate (Level 2A) from the International Language School (INLINGUA) in India 2008.